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Dokument št. 900-3/2024/2 
Lucija, 26. 9. 2024 
 

Z A P I S N I K 
1. Redne seje Sveta zavoda OŠ Lucija, ki je bila v  

sredo 26. 9. 2024 ob 18.50 uri v zbornici šole. 
 
Prisotni: Klavdija Božič, Nina Brečević, Sara Flego, Miha Steinbacher, Tanja Zadel, Gregor Car, 
Urška Koler, Brina Knez, Jure Halik, Matjaž Ujčič. 
 
Ostali prisotni: pomočnica ravnateljice Mojca Čok, pomočnica ravnateljice Adelina Pahor, 
ravnateljica Tanja Vincelj 
 
Odsotni: sindikalni zaupnik Črtomir Drofenik 
 
Opomba: Po 53. členu Poslovnika o delu Svata zavoda se je seja snemala. Posnetek se hrani 
skladno s predpisi, ki urejajo pisarniško poslovanje, upravno poslovanje, varovanje osebnih 
podatkov in dokumentacijsko gradivo. Magnetogram seje (na CD plošči) se hrani skupaj z 
zapisnikom in drugim gradivom seje. 
 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Pregled sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda. 
3. Potrditev novih članov Sveta zavoda OŠ Lucija 
4. Potrditev volilne komisije OŠ Lucija 
5. Potrditev zapisnika 4. redne seje Sveta zavoda OŠ Lucija z dne 1. 7. 2024 
6. Obravnava in potrditev Poročila o realizaciji pouka za šolsko leto 2023/24, 
7. Obravnava in potrditev Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2024/25, 
8. Obravnava in potrditev Pravil šolske prehrane, 
9. Obravnava in potrditev Pravil šolskega reda s prilogo 
10. Poročanje o opravljenih delih med poletnimi počitnicami 
11. Razno 

● Poročanje o inšpekcijskem nadzoru 
 
 
 
K 1. 
Predsednik Sveta zavoda je preveril sklepčnost. Prisotnih je bilo 10 članov Sveta zavoda, torej 
je seja sklepčna. 
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K 2. 
Sklep: Predlagani dnevni red se potrdi. 
 
ZA: 10     PROTI: /      VZDRŽANI: / 
 
 
K 3.   
Predsednik Sveta zavoda je podal poročilo o volitvah nadomestnih predstavnikov delavcev v 
Svet zavoda OŠ Lucija. Volitve so bile izvedene 28. 8. 2024. Na volilnem imeniku so bili 
naslednji predstavniki delavcev šole: 
 
Klavdija Božič – 28 glasov 
Ines Krapež – 3 glasovi 
Manja Kubik Živković – 7 glasov 
Franka Pilipović – 24 glasov 
 
Kot nadomestni član je bila izvoljena ga. Klavdija Božič 
 
Poročilo je priloga zapisnika. 
 
Občina Piran je imenovala v Svet zavoda naslednje predstavnike: 
 
Jure Halik 
Brina knez 
Matjaž Ujčič 
 
Sklep: Svet zavoda OŠ Lucija sprejme poročilo volilne komisije. 
 
Predsedujoči nagovori nove člane, da se predstavijo: 
 
Klavdija Božič – poslovna sekretarka, predstavnica zaposlenih 
Jure Halik – predstavnik občine, podjetnik 
Brina Knez – predstavnica občine Piran, kateri teče že drugi mandat  
Matjaž Ujčič – predstavnik občine Piran, zaposlen v Intereuropi 
 
ZA: 10     PROTI: /     VZDRŽANI: / 
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K 4. 
Mojci Čok, Evi Petaroš in Alenki Geršak Vončina se je prekinil mandat v volilni komisiji. Novi 
Imenovani kandidati v volilno komisijo so: 

- Valentina Budak – predsednica 
- Andreja Peroša – član 
- Nika glavina – namestnica članice 

Mandat nadomestnim članom volilne komisije traja do __________________.  
 
K 5. 
Predsednik Sveta zavoda predstavi zapisnik konstitutivne seje Sveta zavoda. Sledi potrditev 
zapisnika 
 
ZA: 7  PROTI: /  VZDRŽANI: 3 
 
Sklep: Zapisnik Konstitutivne seje Sveta zavoda se potrdi. 
 
 
K 6. 
Predsednik Sveta zavoda predstavi Poročilo o realizaciji pouka za šolsko leto 2023/24. Sledi 
razprava 
 
ZA: 10  PROTI: /  VZDRŽANI: / 
 
Sklep: Poročilo o realizaciji pouka za šolsko leto 2023/24 se potrdi 
 
 
K 7 
Predsednik Sveta zavoda predstavi Letni delovni načrt za šolsko leto 2025/26. Sledi razprava. 
 
Predstavnica staršev izpostavi, da je v prvi triadi učitelj športa razrednik. Ravnateljica odgovori, 
da so razredni učitelji usposobljeni za izvajanje pouka športa.   
 
ZA: 10  PROTI: /  VZDRŽANI: / 
 
Sklep: Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/25 se potrdi 
 
 
K 8. 
Predsednik Sveta zavoda Pravila šolske prehrane. Sledi razprava. 
 
ZA: 10  PROTI: /  VZDRŽANI: / 
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Sklep: Pravila šolske prehrane se potrdijo 
K 9 
Predsednik Sveta zavoda predstavi Pravila šolskega reda s prilogo. Sledi razprava. 
 
ZA: 10  PROTI: /  VZDRŽANI: / 
 
Sklep: Pravila šolskega reda s prilogo se potrdijo 
 
 
K 10. 
Ravnateljica Tanja Vincelj je poročala o opravljenih delih med poletnimi počitnicami. 

 Obnova fasade na delu pročelja šole in na glavnim vhodu. Obnovlena je bila fasada in 
žlebovi. 

 V jedilnici je začel odpadati omet. Vzrok je bila počena cev. Škoda je bila sanirana in 
napaka odpravljena. 

 Ostale malenkosti je opravil hišnik. 
 
 
K 11. 

 Predstavnik Sveta staršev je predlagal, da bi šola vzpostavila dokument, kjer bi bil 
zapisan kodeks obnašanja učencev in kodeks oblačenja. Ravnateljica je odgovorila, da 
bomo to temo odprli na šolski skupnosti, ki bo v drugi polovici oktobra 2024.  

 Predstavnico Sveta staršev je zanimalo, kako šolska skupnost deluje, kar ji je 
ravnateljica odgovorila in obrazložila. 

 Ravnateljica Tanja Vincelj je poročala o inšpekcijskem nadzoru. V avgustu smo imeli 
inšpekcijski nadzor zaradi pritožbe mame učenke. Mama se ni strinjala z negativnimi 
ocenami in ponavljanjem učenke. Inšpektor kršitev ni ugotovil zato je izdal sklep s 
katerim se je inšpekcijski nadzor zaključil. 

 Predstavnik staršev je izpostavil, kako imajo v tujini rešeno problematiko z mobilnimi 
telefoni. Uporabljajo posebne žepke, kamor vstavijo učenci telefon, ga prislonijo k 
posebni napravi in žepek se zaklene. Ko gre iz šole ven se telefon spet prisloni k napravi 
in se ga lahko potem vzame ven iz žepka. Smisel tega je, da ima učenec vedno pri sebi 
svoj telefon, le-ta pa ostaja zaklenjen v tem žepku. S tem bi onemogočili snemanja med 
poukom, telefoniranje, pošiljanje sporočil ipd… Meni, da bi bilo to dobro raziskat ali 
poiskat neko drugo rešitev, kjer bi potem to razširili v pravilniku. Telefon bi bil dovoljen 
v šolski torbi le v žepku. Strošek žepka bi nosili starši.  

 Predstavnik staršev je izpostavil problem »vejpanja« v straniščih in odpiranja nekih 
pločevink, katere vsebine ne pozna. Smiselno bi bilo poostrit nadzor nad stranišči. 
Ravnateljica pove, da vse to že izvajamo kot poostren nadzor nad stranišči, hodniki. 
Učenci »vejpajo« tudi že med poukom. Ko se učitelj obrne stran učenec iz peresnice 
vzame »vejp«. To povedo sami učenci. Mi se s takim učencem pogovorimo. 3. 9. 2024 
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je bil organiziran roditeljski sestanek v vseh teh razredih, kjer smo izpostavili 
problematiko staršem, otrokom pa povedali kakšne so sankcije.  

 Predstavnica staršev je izpostavila, v kakšen primeru lahko šola učencu pregleda torbo. 
Ravnateljica je povedala, da šola sme pregledati otroku osebne stvari, vendar je za to 
potreben poseben postopek. Prisotni morajo biti ravnatelj, svetovalni delavec, učenec 
(kateri ima možnost na šoli izbrati eno zaupno osebo). Izvesti se mora v posebnem 
prostoru. Prisotni ne smemo »tikati« po njegovih stvareh, temveč mora to narediti 
otrok. Na koncu se napiše zapisnik. To se lahko izvede samo takrat, ko obstaja sum da 
ima otrok nekaj, kar lahko povzroči neko nevarnost zanj ali ostale otroke.   

 
 
 
 
S sejo smo zaključi ob 20.20 
 
 
 
         Predsednik Sveta zavoda 
        Miha Steinbacher 
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OŠ Lucija


		2025-02-20T07:36:29+0100
	Miha Steinbacher




